
ASKENN LLC (Cherkasy)

  

QUESTIONNAIRE 

  

Complete name of the enterprise company 

  

Scientific and Production Complex Askenn Limited Liability Company

  

  

Name, surname and position of the managing director of the enterprise/company 

  

Oleksii Kononenko – director

  

  

Contact data of the enterprise/company and of the person authorized to work with foreign
partners (postal address, e-mail, telephone/fax). 

  

Address: 14a Surikova Str., Cherkasy, Ukraine, 18000

  

Oleksii Kononenko

  

Cell: +38050 464 82 24, 
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e-mail: askenntov@gmail.com

  

Evgenii Lyholai 

  

Cell: +38050 440 21 23

  

e-mail: evheniy.lykholay@gmail.com

  

  

Enterprise/company profile: 

  

SPC Askenn LLC was founded in 2001. Main field of activity – production of heat insulation for
steam generators and pipelines for Atomic Power Stations. Other types of activities: production
of fireproof doors, providing services on metalworking (turning, milling, welding, drilling works),
services of metal laser cutting, production of bin cabinets for organizing storage of small items. 

  

  

If the enterprise/company already exports to foreign markets? Which products/services?

  

Currently the company has no export activity.

  

  

 2 / 6



ASKENN LLC (Cherkasy)

What regions (countries) are of particular interest for your enterprise/ company regarding
exports operations? Which products/services your enterprise/company is ready to export? 

  

We are interested in cooperation with the following countries: Poland, Check Republic,
Moldova, Hungary, Romania, Republic of Belarus on the following types of products/services: bi
n
cabinets; services on metalworking; services of metal laser cutting

  

  

What infrastructure or investment projects, tenders abroad are of particular interest for the
enterprise/company regarding your participation? 

  

Fireproof doors

  

  

  

  

  

АНКЕТА 
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Полное название предприятия

  

Общество с ограниченной ответственностью Научно-производственный комплекс
«АСКЕНН»

  

  

Ф.И.О. руководителя (с указанием должности)

  

Кононенко Алексей Сергеевич - директор

  

  

Контактные данные предприятия и лица, ответственного за взаимодействие с
иностранными партнерами (почтовый адрес, электронный адрес, телефон  факс).

  

Адрес: 18000, г. Черкассы, ул. Сурикова 14а

  

Кононенко Алексей Сергеевич

  

Моб: +38050 464 82 24

  

e - mail: askenntov@gmail.com
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Лихолай Евгений Владимирович

  

Моб: +38050 440 21 23

  

e - mail: evheniy.lykholay@gmail.com

  

Краткая информация о предприятии.

  

ООО НПК АСКЕНН был основан в 2001 году. Главное направление деятельности -
производство тепловой изоляции для парогенераторов и трубопроводов атомных
электростанций. Другие виды деятельности: производство противопожарных дверей,
предоставление услуг по металлообработке (токарные, фрезерные, сварочные,
сверлильные работы), услуги лазерной резки металла, производство кассетницы для
организации складирования мелких предметов.

  

Какие регионы (страны) интересуют предприятие с точки зрения экспортной
деятельности; виды продукции  услуг предприятие готово поставить на эти рынки?

  

  

Интересуют страны: Польша, Чехия, Молдавия, Венгрия, Румыния, Беларусь.

  

Вид продукции: кассетницы; услуги обработки металла; услуги лазерной резки металла.
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Какие инфраструктурные, инвестиционные проекты, тендеры за рубежом интересуют
предприятие с точки зрения участия в них?

  

Двери противопожарные.
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